
SOUND CUBE  C1
True Wireless Stereo Speaker

使⽤说明
USER GUIDE

操作说明   CONTROLS
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1. 关机状态下，按下开机。开机状态下，短按播放/暂停，⻓按 2 秒后关机。

In shutdown state, press to turn on the power. When the power is on, short 
press to get PLAY/ PAUSE operation. Long press over 2 seconds to power off 
the system. 

2. ⻓按增加⾳量，短按选择下⼀⾸。

Long press to increase the volume, short press to select the next song. 

3. ⻓按减少⾳量，短按选择上⼀⾸。

Long press to decrease the volume, short press to select the previous song. 

4. 在蓝⽛模式下，短按⼀下语⾳播报当前电池的电量，⻓按超过 2 秒可断开
当前的已连接的蓝⽛设备。

In BT mode, short press will voice prompt the current battery level, long press 
over 2 seconds forces to disconnect the BT connection, . 

5. USB 接⼝（仅限连接 U盘和电脑播放⾳频，不⽀持⼿机充电）

USB interface ( For USB disk and USB speaker function only, USB charging is 
not supported )

6. AUX 模拟⾳频接⼝

AUX analog audio interface 

7. 电源适配器接⼝

Power adapter interface 

8. 输⼊信源指示灯（蓝⽛模式：蓝⾊；USB模式：绿⾊；AUX模式：红
⾊）。蓝灯闪动代表没有蓝⽛连接，蓝灯常亮代表已经连接蓝⽛设备

Source indicator LED ( BT mode: blue; USB mode: Green; AUX mode: Red ). 
The flashing blue light means no BT connection, the blue light keeps on 
means the BT is connected. 

9. TWS 配对指示灯（灯亮起代表已配对）

TWS paired status LED ( when the light is on, it means paired ) 

10，重启按键（遇到设备异常，按下该键会重启设备）

Reset button ( In case of device exception, pressing this button will restart the 
device )

后视图  REAR VIEW

蓝⽛连接    BLUETOOTH CONNECTION

在C1开机的状态下，当蓝⾊灯闪烁，代表蓝⽛等待连接，请打开播放设备的蓝
⽛设置，在待连接蓝⽛设备中找到“ AUDMAXIM C1” 并连接，蓝⽛连接成功后
会有语⾳提示，同时蓝⾊信号源指示灯会由闪动变成常亮。

Turned on C1, when the blue light flashes, which means bluetooth is waiting for the 
connection, into the Bluetooth setting for the playback device, find "AUDIMAXIM 
C1" and select it. After a few seconds, when you hear the voice prompts and the 
blue LED light keeps on, it means the BT connection is successful.

USB连接    USB DEVICE CONNECTION

AUX连接    AUX DEVICE CONNECTION

2. ⽤ USB-A 的连接线与电脑设备连接

Connect to your computer with a USB-A cable. 

1. 将装有⾳乐⽂件的 U 盘直接插⼊ USB 接⼝

USB disk loaded with music files, plug into the USB port directly.

⽤ 3.5mm 模拟信号⾳频线与设备连接

Connect to your device with a 3.5mm earphone jack cable. 

AUDAMAXIM C1



信号源选择    SOURCE SELECTION

如果你的 C1 同时连接了蓝⽛设备、USB 设备和 AUX 模拟⾳频设备，你可
以通过同时短按 “⾳量+、—” 键来进⾏信号源的切换。

If your C1 is already connected to a BT device,  a USB device, and an AUX 
analog audio device, you can select the source by short pressing the “volume 
+ - ” key together

TWS ⽴体声配对    TWS PAIR

如果你有两只 C1，你就可以通过 TWS 配对来组成 “真⽆线⽴体声” 系统。
把两只 C1 的电源开启，选择其中⼀只C1，同时按住“⾳量+、—”键5 秒后
松开，当听到配对成功的语⾳提示，同时 “TWS paired”灯亮起，代表配对
成功（如不成功则重复此操作）。

If you have two C1s, you can pair them to build a "true wireless stereo" system. 
Turn both on and select one, press and hold together the "volume + -" button 
for 5 seconds and then release, when you hear a voice prompts and the "TWS 
paired" light up, it means successful pairing (repeat this operation if 
unsuccessful).

同时按住“⾳量+、—”键5 秒后松开

Hold press the "volume + -" button for 5 
seconds

此LED 灯亮起代表已是 TWS配对
状态。

The white LED is keeps on, means 
TWS has been paired

技术参数    SPECIFICATION

蓝⽛/ Bluetooth:


• ⼯作频率 Operating Frequency Band: 2.4~2.8GHz unlicensed ISM band 

• 版本 Version: V5.0/V4.2 down compatible V2.1+EDR/V3.0/V4.0/V4.1/V4.1BLE 

• 协议 Protocol: A2DP, AVRCP, HFP etc. 

• 输出功率级别 Output Power Class: Class 2 

• AFH ⽀持 Supports AFH (auto frequency hopping) 
USB接⼝/ USB Interface:


• USB规格/Supports USB2.0 and down compatible USB1.1 
• USB Disk Mode: 

⽀持格式 Supports file formats: FAT16/FAT32/ExFAT/FAT64 
⽀持容量 Capacity: >32G 
⽀持⾳频格式 Supports music formats: WAV/WMA/FLAC/APE/AAC/MP3 

模拟输⼊接⼝/ analog Input Connector:

• 3.5mm AUX earphone connector  

功率放⼤/ Power Amplifier:

• Class D type with 2.0 design 
• 60W x 2 (max) output power @4Ω 1kHz 
• Frequency response: 55~20kHz 
• THD+N: <0.1@50W/ch 
• SNR: Digital input > 90dB， Analog input > 86dB 

喇叭/ Speaker:

• 100mm paper cone full range speaker 

电池/ Battery:

• 3400MA lithium batteries 

电源适配器/ Power Adapter:

• Input: 100V~230V AC/50~60Hz, Output: DC 24V /2.5A

如果要取消配对，同时按住“⾳量+、—”键5 秒后松开，当听到语⾳提示， 
“TWS paired” LED 灯熄灭，代表配对取消。

To unpair, Press and hold together the "volume + -" button for 5 seconds and 
then release. When you hear a voice prompts and the  "TWS Paired" LED go 
out, it means paired off.

★⽤⽴体声模式来欣赏⾳乐的体验，远⽐只⽤单只的要好很多，因此我们强烈

推荐您使⽤ TWS 模式。

Listening to music in stereo mode is much better than mono, so we strongly 
recommend you use TWS mode. 

★在TWS 配对和使⽤的时候，左右⾳箱之间距离不要超过 3 ⽶，否则有可能
配对失败。

When pairing and using TWS, the distance between left and right speakers 
should not be more than 3 meters, otherwise the pairing may fail. 

★进⾏TWS配对操作的那⼀只 C1 为主箱，默认为右声道；另⼀个则为副箱，
为左声道，蓝⽛只与主箱连接，副箱将不会被蓝⽛发现。

The C1 that performs the TWS pairing operation becomes the main speaker and 
be set to the RIGHT channel. The other is the sub-speaker, which is the LEFT 
channel. BT is only connected to the main speaker, and the sub-speaker will not 
be detected.


★ TWS 状态下，主、副⾳箱背板的操作功能都可以使⽤，两边⾳箱会同时会受
到操控。

In the TWS mode, the control operation can be used by the main and sub-
speaker, and the two speakers will be controlled at the same time.

★在 TWS 模式下，⾳源输⼊（BT/USB/AUX）需与主箱连接，副箱的信号源
指示灯为紫⾊。

In TWS mode, input source ( BT/USB/AUX ) are from the main speaker, in the 
mean time the input indication of sub-speaker is in purple color. 

★在蓝⽛模式下，如果 15 分钟⽆蓝⽛连接，C1会⾃动关机以节省电池电量。

In Bluetooth mode, if BT not connected for lasting over 15 minutes, the C1 will 
shut down automatically to save battery power.

⾳乐⼤师声学股份有限公司  

AUDIMAXIM ACOUSTIC CO.,LTD

www.audimaxim.com

1. 请不要将此设备在靠近⽔源的环境中使⽤。

Do not use this apparatus near water. 

2. 请⽤⼲爽柔软的布进⾏清洁。

Clean only with dry and soft cloth. 

3. 使⽤环境温度在 5~40℃内，湿度⽆冷凝 30-90%。

operation temperature 5-40℃，humidity no condensation 30-90% 

4. 不要将设备靠近任何热源附近，如散热器、供暖器、⽕炉和其他产⽣热量的
设备（包括放⼤器）

Do not install near any heat source such as radiators, heat registers, stoves, or 
other apparatus (including amplifiers) that produce heat.  

5. 请勿擅⾃拆解或修理本设备，请将所有维修⼯作交给合格的维修⼈员，当设
备因为电源、电池损坏、暴露在⾬中或潮湿环境中、跌落等情况不能正常⼯

作，需要进⾏维修。

Do not open or repair this apparatus. Refer all servicing to qualified service 
personnel. Servicing to required when the apparatus has been damaged in any 
way, such as power-supply or battery is damaged, the apparatus has been 
exposed to rain or moisture, has been dropped, does not operate normally. 

6. 本设备的电源和电线仅供室内使⽤。

The power supply and power cord for this apparatus is intended for indoor use 
only.

注意事项    SAFETY INSTRUCTIONS

提示 TIPS:

http://www.audimaxim.com
http://www.audimaxim.com

